

Exercise

- **Online registration in CAMPUS student portal is possible from April 18, 2023 to July 12, 2023**

English version: (76-)T-MACH-110928 Exercises for Applied Materials Simulation

German version: (76-)T-MACH-107671 Übungen zu Angewandte Werkstoffsimulation

- For each of the five topic blocks of the lecture there is an exercise sheet, which is to be worked on independently over a processing time of two weeks
- To pass the exercise, students must attend at least one exercise per topic block and successfully complete all exercise blocks

Exam

- **Online registration in CAMPUS student portal is possible from April 26, 2023 to July 19, 2023**

English version: (76-)T-MACH-110929 Applied Materials Simulation

German version: (76-)T-MACH-105527 Angewandte Werkstoffsimulation

- **Passing the exercise is a prerequisite for registering for the exam !!!**
- **Exam dates** can be booked in ILIAS from July 1, 2023 to July 19, 2023 and will be offered on **July 25, 26, 27, 2023 (face-to-face)** and **July 28, 2023 (online)**

Übung

- **Online Anmeldung im CAMPUS Studierendenportal ist möglich vom 18. April 2023 bis 12. Juli 2023**

englische Version: (76-)T-MACH-110928 Exercises for Applied Materials Simulation

deutsche Version: (76-)T-MACH-107671 Übungen zu Angewandte Werkstoffsimulation

- Zu jedem Themenblock der Vorlesung gibt es ein Übungsblatt, das innerhalb von zwei Wochen eigenständig bearbeitet werden muss
- Um die Übung zu bestehen, ist es notwendig an mindestens einer der Übungen pro Themenblock teilzunehmen und alle Übungsblätter erfolgreich zu bearbeiten

Prüfung

- **Online Anmeldung im CAMPUS Studierendenportal ist möglich vom 26. April 2023 bis 19. Juli 2023**

englische Version: (76-)T-MACH-110929 Applied Materials Simulation

deutsche Version (76-)T-MACH-105527 Angewandte Werkstoffsimulation

- **Das Bestehen der Übung ist Voraussetzung für die Anmeldung zur Prüfung !!!**
- **Prüfungstermine** können in ILIAS vom 1. Juli 2023 bis 19. Juli 2023 gebucht werden und werden angeboten am **25. bis 27. Juli 2023 (in Präsenz)** sowie am **28. Juli 2023 (online)**